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家長通告 2025-2026/030 

學生健康服務「2025/2026 網上報名」計劃通知 

 

敬啟者： 

 

  為促進學生的身心健康，衞生署學生健康服務現正展開「2025/2026 學年網上報名」

計劃，誠邀貴子女參加。該服務根據學生在不同成長階段的健康需要，提供健康評估（包

括身體檢查、發育及青春期評估）、個別健康輔導及健康教育等活動，並為符合資格人

士提供免費服務。 

 

  成功報名的學生將獲安排前往指定的學生健康服務中心接受年度健康檢查。中心將

於檢查日期前約一個月，透過學校派發預約便條通知閣下。 

 

報名詳情如下： 

學生健康服務日期：二零二五年十一月至二零二六年十月 

報名日期 ： 二零二五年九月八日至九月二十一日 

報名方法：透過網址或二維碼進入網上平台 

網上報名教學影片：http://youtu.be/wYiiZrVxqXE 

 

報名網址 報名二維碼  

https://eenrol.clinical.dh.gov.hk/Online
BookingWeb/#/stdhs-eenrol/spa/spa-e
enrol/form/d3ba3fd5d2bede3890a2ba
5bc3f0d9fe778bf44ae545f252b25193
a3f027e2ba  

 

 

  敬請家長留意並按時完成網上報名手續，以便安排相關健康服務。 

 

此致 

貴家長 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

二零二五年九月五日 
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Parents Circular2025-2026/030 

Student Health Service “2025/2026 Online Enrollment” Program Notification 

 

Dear Parents/ Guardians, 

 

To promote the physical and mental well-being of students, the Department of Health’s 

Student Health Service is now launching the “2025/2026 Academic Year Online Enrollment” 

program. We sincerely invite your child to participate. This service is tailored to meet the 

health needs of students at various stages of development and includes health assessments 

(such as physical examinations, developmental and puberty evaluations), individual health 

counseling, and health education activities. Eligible students may receive these services free 

of charge. 

 

Students who successfully enroll will be scheduled to attend their annual health check-up at a 

designated Student Health Service Centre. Appointment slips will be distributed via the 

school approximately one month prior to the scheduled check-up date. 

 

Enrollment Details: 

- Service Period: November 2025 to October 2026 

- Enrollment Period: September 8 to September 21, 2025 

- Enrollment Method: Access the online platform via the website or QR code 

- Online Enrollment Tutorial Video: https://youtu.be/wYiiZrVxqXE 

 

 

Enrollment Website Enrollment QR code 

https://eenrol.clinical.dh.gov.hk/Online
BookingWeb/#/stdhs-eenrol/spa/spa-e
enrol/form/d3ba3fd5d2bede3890a2ba
5bc3f0d9fe778bf44ae545f252b25193
a3f027e2ba  

 

 

 

We kindly ask parents to complete the enrollment to facilitate the arrangement of relevant 

health services. 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

 

September 5, 2025 
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